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Hlavac, Vaclav

From: Senat <senat-bounces@konference.cvut.cz> on behalf of Prof. Ing. Frantisek 
Hrdlicka, CSc. <frantisek.hrdlicka@fs.cvut.cz>

Sent: 27 February, 2019 17:52
To: senat@konference.cvut.cz
Subject: Re: [Senat CVUT] Rozpor mezi ÚTVS a FS ČVUT, lukostřelecká hala
Attachments: ATT00001.txt

Vážený pane profesore Václave Hlaváči, 
tolik dezinformací v jediiném odstavci jsem už opravdu dlouho nečetl. 
Upozornil jsem tě, abys nevypouštěl do světa pohádky, když o skutečnostech nevíš vůbec nic. 
Vlákna motají pavouci, tak motej. 
Doufám, že se senátu omluvíš. 
 
S pozdravem 
František Hrdlička 
 
 
Dne 27.2.2019 16:33, Hlavac, Vaclav napsal(a):  

Vážení členové AS ČVUT, 
  
před malou chvíli jsem na zasedání AS ČVUT dnes 27. 2. v bodě různé zmíním rozpor mezi ÚTVS 
ČVUT a FS ČVUT. Jedná se o část haly v budově ÚTVS, která je v posledních asi 10 letech využívána 
jako hala o rozměr 15x20 m pro výuku i trénink lukostřelby. FS ČVUT získala OPVVV projekt na roky 
2018‐2022 s názvem Centrum výzkumu nízkouhlíkových energetických technologií vedený členem AS 
ČVUT prof. Františkem Hrdličkou. Prof. Hrdlička přesvědčuje rektora, aby tréninkovou halu odebral 
tělocvikářům a přidělil jeho projektu. Rád bych tam umístil zařízení projektu. 
Já se k věci hlásím, protože jsem byl do AS ČVUT K problému jsem vytvořil webovou stránku, kde jsou 
podrobnosti. Také jsem vytvořil vlákno na diskusním fóru k tématu.  
  
Zdravím 
Vašek Hlaváč, člen AS ČVUT 
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